
Informasjon til medlemmer av Vestfold fosterhjemsforening 

 

 

Nå nærmer vi oss årsmøtet med raske skritt, og sender derfor ut en påminnelse 

til alle medlemmene i Vestfold.  

Vi i styret, sendte ut invitasjon til dette årsmøtet til dere på mail i desember 

2015. Pga datatrøbbel har vi ikke oversikt over om alle har mottatt innbydelsen. 

De fleste har. 

Tok derfor kontakt med generalsekretæren Tove Wahlstrøm, som informerte om 

at det er opp til de fremmøtte på årsmøtet å godkjenne at det likevel er greit å 

avholde årsmøte.  

Vi oppfordrer derfor alle som har mulighet, til å komme. 

Velkommen skal dere være til årsmøtet 2016 i Vestfold fosterhjemsforening! 

 

Godt nyttår til dere alle! 

 

Undis Haagensen 

Nestleder i Vestfold fosterhjemsforening 


